

Title (en)

Fitting for a corner cupboard with an extendable one-part shelf

Title (de)

Beschlag für einen Eckschrank mit einem herausziehbaren einteiligen Tablar

Title (fr)

Armature pour une armoire angulaire dotée d'une étagère en une partie amovible

Publication

**EP 1989953 A1 20081112 (DE)**

Application

**EP 07009223 A 20070508**

Priority

EP 07009223 A 20070508

Abstract (en)

The fitting (2) has an access opening (9) bordering a side wall (7) and providing access to an interior (11) of a corner cupboard only over a part of width. Two supporting arms (15, 16) are mounted at two mutually spaced points (19, 24) on an underside of a shelf (3) to pivot about vertical axes. A support bearing (17) displaceably supports the arm (15), and a pivot bearing (26) defines a vertical pivoting axis for the other arm (16). The support bearing has a linear guide (18) which defines a horizontal pull-out direction for the arm (15).

Abstract (de)

Bei einem Beschlag (2) für einen Eckschrank (1) mit einer Seitenwand (7) und mit einer an die Seitenwand (7) angrenzenden Zugangsöffnung (9), die einen Innenraum (11) des Eckschranks nur über einen Teil seiner Breits zugänglich macht, wobei der Beschlag (2) mindestens ein einteiliges Tablar (3), zwei Tragarme (15, 16), die in zwei voneinander beabstandeten Punkten (19, 24) um vertikale Achsen verschwenkbar an der Unterseite des Tablars (3) gelagert sind, ein Stützlager (17) zum beweglichen Abstützen des einen Tragarms (15) an der Seitenwand (7) und ein Schwenklager (26) zur Definition einer vertikalen Schwenkachse für den anderen Tragarm (16) neben der der Seitenwand (7) gegenüberliegenden Begrenzung der Zugangsöffnung (9) aufweist, weist das Stützlager (7) mindestens eine Linearführung (18) auf, die eine horizontal verlaufende Auszugsrichtung für den einen Tragarm (15) definiert.

IPC 8 full level

**A47B 46/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47B 46/00** (2013.01); **A47B 81/002** (2013.01)

Citation (applicant)

- US 4582372 A 19860415 - COOPER WILLIAM E [US]
- DE 202004011200 U1 20051201 - KESSEBOEHMER KG [DE]

Citation (search report)

- [X] EP 1621838 A2 20060201 - LG ELECTRONICS INC [KR]
- [DA] DE 202004011200 U1 20051201 - KESSEBOEHMER KG [DE]
- [DA] US 4582372 A 19860415 - COOPER WILLIAM E [US]
- [A] DE 102006035157 A1 20070426 - VAUTH SAGEL HOLDING GMBH & CO [DE]

Cited by

DE102010007129A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK RS

DOCDB simple family (publication)

**EP 1989953 A1 20081112; EP 1989953 B1 20120222; AT E546064 T1 20120315; ES 2381993 T3 20120604; PL 1989953 T3 20120731;**  
PT 1989953 E 20120521

DOCDB simple family (application)

**EP 07009223 A 20070508; AT 07009223 T 20070508; ES 07009223 T 20070508; PL 07009223 T 20070508; PT 07009223 T 20070508**